
 
 

 
 

Styrelsemöte 2011-04-18 
 
 

 
 
Närvarande: Lisa, Birgitta, Patrik, Jörgen och Carin 
 
• Lisa meddelade att ett möte om fotbollen kommer att hållas 28/4 kl.18.00. De 

vill att styrelsen kommer dit. I år kommer det att vara 2 lag på Hoppskogen och 
3 lag på Gnarps planen. 

• Pelle W har köpt en bod som ska vara på Vallenplanen. Bidrag till den har vi fått 
genom Ungdomsfonden. 

• Birgitta berättade om ”Årsagendan” i IFK Gnarp. 
• Vi konstituerade oss i föreningen. 

Ordförande Ingen 
Kassör  Birgitta 
Sekreterare Carin 
Ledamöter Jörgen och Patrik 
Suppleanter Anna W och Pelle W 
 

• Birgitta delade ut både resultat och balansrapporter. 
• Patrik kommer att uppdatera hemsidan. http://www.laget.se/IFKGNARP/ 
• Carin skriver medlems informationen som ska bifogas till årsutskicket. 
• Vi beslutade att Mia får utökat bidrag på 75% så hon hinner med både 

Armsjöstädningen och fotbollsplanerna. 
 
Nästa möte återkommer vi med! 
Vid datorn: Carin Gill 
 
       
       
       
      
 


